


• Närvaro

• Val av ordförande och justerare

• Genomgång av föregående protokoll

• Återkoppling från elevråden

1. Arbete med våld i nära relation-gruppen och macho 

(Kewin)  

2. Budget (Sara)

3. Julavslutning (Lykke)

4. Om vi har pengar över i slutet av året (Saga)

5. Påverkanstorg (Lykke, Emma, Lejla, Martina, Nellie)

• Rapport från Kommunalrådsmöte

• Övriga frågor – Intervjufrågor (Vanessa)

• Summering av beslut/uppdrag

• Nästa möte
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Frånvarande:



Ordförande: Ellen

Justerare: Vanessa och 

Emma M



Är det något som ska justeras? 

Kan protokollet godkännas? 



Ahlafors Fria:

Aroseniusskolan: 

Bohusskolan: 

Da Vinciskolan: 

Beslut: Inga beslut.



Workshop: Vilken dag vill vi bjuda in VINR-gruppen för att ha en workshop? 

Förslag: Nästa år när det nya ungdomsrådet är på plats.

Vill vi göra något mer med den här frågan innan året är slut? Tex göra någon 

undersökning, enkät, debattartikel eller liknande?

Arbete med Våld i nära relationer-gruppen 

och macho (Kewin)

Beslut:



Sara ger en uppdatering om hur budgeten ser ut.

Budget (Sara)

Beslut: 



Olearys mat + bowling 9875 :-

Matalternativ: Cheeseburgare och pommes eller caesarsallad med dressing + 

valfri dryck

Vilket datum vil vi ha avslutning? Förslag 10/12

Sista stormötet är 9/12.

Julavslutning (Lykke) 

Beslut:.



Om vi har pengar kvar i slutet av året

(Saga)

Beslut: 

Idéer på vad vi kan göra om vi har pengar kvar i slutet av året.

Beror på hur mycket Påverkanstorg kommer kosta.

Tidigare har Ungdomsrådet tex köpt in bollar och andra saker till skolorna 

som eleverna kan använda på rasterna.



Beslut: 

Påverkanstorg (Emma, Lejla, Martina, Lykke,

Nellie)
Planeringsgruppen  uppdaterar.

Viktigt! Vi samlas senast klockan 8 i Bohushallen fredag 26/11. Man 

kan komma redan klockan 7.

Arbetsuppgifter

Lunch

Är det någon som inte kan vara med på Påverkanstorg?

Har någon glömt anmäla sig till valet?



Rapport från Kommunalrådsmötet: Talesgruppen berättar

Barnkonventionen

Västtrafik och busslinjer. Vi ska få kontakt med en i kommunen som arbetar med 

sådana frågor.

Berättade om Aleförslagen.

Jättelång diskussion om våra tankar om machokultur, sexism, otrygghet. 

Kommunalråden blev väldigt upprörda och vill gärna hjälpa oss med detta. Dom 

tyckte att det är bra att UR jobbar med detta! De gav som förslag att vi ska kontakta 

alekuriren eller skriva debattartikel

Beslut: Inga beslut. 



Några övriga frågor?

- Intervjuer under Påverkanstorg (Vanessa)

Beslut: 



Vad har vi bestämt nu då, och vilka uppdrag har delats ut?



Utvärdering 

Påverkanstorg
Punkt 2 Punkt 3

Punkt 4 Punkt 5 Punkt 6

9/12 kl. 17:00


